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خضریان:

در محدودیت های تردد شبانه شهر تهران تجدیدنظر شود
نماین�ده مردم تهران با بیان اینکه محدودیت های تردد ش�بانه فضا را برای طبقه 

مرفه خالی کرده است، خواستار تجدید نظر  این محدودیت ها شبانه شد.
ب��ه گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، علی خضریان در نشس��ت علنی امروز مجلس ش��ورای 
اسلامی در تذکر شفاهی با توجه به منع تردد شبانه تهران در پی شیوع بیماری کرونا گفت: 
مجلس باید پیگیر اجرای عدالت در کشور باشد، وضعیت ترددهای شبانه کشور و شهر تهران 
فضا را برای طبقه مرفه خالی کرده اس��ت. نماینده مردم تهران با اش��اره به نرخ تعیین ش��ده 
جریمه برای تردد ش��بانه در تهران گفت: اگر خانواده ای مجبور باش��د بیمار خود را  شبانه به 
بیمارس��تان انتقال دهد در کنار تمامی هزینه های درمان بای��د جریمه منع تردد را پرداخت 

کند.
وی اف��زود:  فرمانده س��تاد مقابله با کرونای تهران اعلام کرد ک��ه تصمیم محدودیت تردد 
ش��بانه تاثیری در وضعیت بهبود کرونا ندارد، چرا باید بر این تصمیم اصرار کنیم.  سخنگوی 
کمیس��یون اصل ۹۰ مجلس ش��ورای اسلامی از کمیسیون بهداش��ت مجلس خواست به این 
موضوع ورود کرده گزارشی ارائه کند. خضریان با بیان اینکه نباید بر تصمیمات اشتباه گذشته 

خود اصرار کنیم، همچنین درخواست کرد محدودیت های تردد شبانه تجدیدنظر شود.

ازسویمعاوناولرییسجمهوری؛

اصلاحیه تعیین حدود انتشار امواج وپرتوهای یون ساز 
و غیریون ساز ابلاغ شد

مع�اون اول ریی�س جمهوری تصویبنام�ه مربوط به تعیین حدود انتش�ار امواج و 
پرتوهای یون ساز و غیریون ساز را پس از اصلاح، ابلاغ کرد.

به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی دفتر هیات دولت، با امضای محمد مخبر تصویبنامه 
مربوط به تعیین حدود انتشار امواج و پرتوهای یون ساز و غیریون ساز پس از اصلاح، ابلاغ شد. 
هیات وزیران در جلسه ۱۴ شهریور ۱۴۰۰ به پیشنهاد معاونت حقوقی رییس جمهوری و به 
منظور تامین نظر هیات بررس��ی و تطبیق مصوبات دولت با قوانین مجلس ش��ورای اسلامی، 
مصوبه مربوط به تعیین حدود انتش��ار امواج و پرتوهای یون س��از و غیریون ساز، موضوع ماده 
)۳۰( قانون هوای پاک را اصلاح کرد. بر این اس��اس، حدود پرتوهای یون س��از در هوای آزاد، 
مطابق ماده )۲۲( قانون حفاظت در برابر اش��عه و ماده )۲۳( الحاقی آیین نامه اجرایی قانون 
حفاظت در برابر اشعه و در چهارچوب مقررات آژانس بین  المللی انرژی اتمی، توسط سازمان 
انرژی اتمی ایران با همکاری دس��تگاه های من��درج در تبصره موضوع ماده )۳۰( قانون هوای 

پاک، تنظیم و به تصویب هیات وزیران می رسد.

درگزارشدیوانمحاسباتکشورمطرحشد؛

کاهش ۲.۴ هزار میلیارد تومانی درآمدهای عمومی 
دولت در ۴ ماه ابتدای سال

دومین گزارش دیوان محاس�بات کش�ور، کاهش درآمد ۲.۴ هزار میلیارد تومانی 
دول�ت بابت عدم تهیه و ابلاغ مقررات قانون مالیات بر خانه های خالی و خودروهای 

لوکس در ۴ ماه اول سال ۱۴۰۰ را نشان می دهد.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی و امور بین الملل دیوان محاس��بات کش��ور، با انتشار دومین 
گزارش نظارت مس��تمر بر اجرای بودجه ۱۴۰۰ در مقاطع ۲ ماهه منتهی به تیرماه، مشخص 
ش��ده اس��ت که به دلیل عدم تهیه و تصویب به موقع آیین نامه ها توس��ط دولت، بخش قابل 
توجه��ی از درآمدهای عمومی مندرج در قانون بودجه س��ال ۱۴۰۰ طی ۴ ماه ابتدای س��ال 
محقق نش��ده اس��ت. یافته ها نش��ان می دهد که ۲۵ مورد معادل ۶۴ درصد از آیین نامه ها و 
دستورالعمل هایی که طبق قانون بودجه سال ۱۴۰۰ مقرر شده بود تا پایان تیرماه به تصویب 
دولت رسیده و ابلاغ شود، تاکنون تهیه و ابلاغ نشده است که به نوعی ترک فعل در عمل به 
الزامات قانونی محس��وب می شود. واگذاری مجوزها و معادن تعطیلِ در اختیار وزارت صنعت 
– مع��دن – تجارت در قالب ش��رکت های س��هامی ع��ام، اصلاح تعرفه ه��ای آب و برق و گاز 
مشترکین، نقل و انتقال مطالبات بانک ها از دولت و اشخاص غیردولتی، نحوه احراز صلاحیت 
مدیران عامل و اعضای هیات مدیره ش��رکت های دولتی، دس��تورالعمل حسابداری مواد اولیه 
قیر تحویلی به پالایش��گاه ها و تسویه در حساب های فیمابین با خزانه داری کل کشور، مالیات 
بر دارایی خانه های گرانقیمت و خودروهای لوکس و لاکچری از مهمترین مصادیقی است که 
علیرغم الزامات قانونی، آئین نامه های آنها تهیه یا ابلاغ نش��ده است. برای نمونه، خسارتی که 
از عدم تهیه و تدوین و ابلاغ مقررات فقط در ۲ موضوع مالیات بر دارایی خانه های گرانقیمت 
و خودروهای لوکس به بیت المال وارد شده، عدم تحقق درآمدهای عمومی دولت بالغ بر ۲.۴ 

هزار میلیارد تومان طی ۴ ماه ابتدای سال ۱۴۰۰ بوده است.

دولت به منظ�ور تأمین کافی گوش�ت مرغ و 
آرامش بازار، به ش�رکت سهامی پشتیبانی امور 
دام کشور اجازه داد نسبت به واردات تخم مرغ 
نطفه دار گوشتی مورد نیاز کشور در قالب برنامه 
زمان بندی وزارت جهاد کش�اورزی طی ۶ ماهه 

دوم سال ۱۴۰۰ اقدام کند.
ب��ه گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی دفتر هیات 
دول��ت، در جلس��ه هی��ات وزی��ران که به ریاس��ت 
آیت الله س��ید ابراهیم رییس��ی برگزار شد، دولت به 
منظور تأمین کافی گوش��ت م��رغ و آرامش بازار در 
این محصول غذایی اس��تراتژیک، به شرکت سهامی 
پش��تیبانی امور دام کشور اجازه داد نسبت به واردات 
تخم مرغ نطفه دار گوش��تی مورد نیاز کشور در قالب 
برنامه زمان بندی وزارت جهاد کشاورزی طی ۶ ماهه 

دوم سال ۱۴۰۰ اقدام کند.
همچنین شرکت پشتیبانی امور دام کشور می تواند 
به منظور تسریع در امور، با مسئولیت خود، از ظرفیت 

شرکت های خصوصی دارای اهلیت استفاده کند.
هی��ات وزیران همچنین در راس��تای تکالیف مقرر 
در قان��ون تدوین و تنقیح قوانین و مقررات کش��ور، 
با پیشنهاد معاونت حقوقی رییس جمهوری مبنی بر 
تنقیح مصوبات مربوط به صنایع کوچک و شهرک ها 

و نواحی صنعتی موافقت کرد.
به موج��ب مصوبه دولت، معاون��ت حقوقی رییس 
جمهوری موظف اس��ت با هم��کاری وزارت صنعت، 
معدن و تجارت به نحو مقتضی نسبت به نشر و اطلاع 

رسانی متن تنقیح شده مصوبات معتبر هیات وزیران 
و کمیسیون های موضوع اصل )۱۳۸( قانون اساسی، 
مقررات مصوب ش��ورای انقلاب جمهوری اس��لامی 
ایران و نماین��دگان ویژه رییس جمهوری در موضوع 
»صنایع کوچک و شهرک ها و نواحی صنعتی« اقدام 

کند.
ش��مول ای��ن تصویب نام��ه، مصوبات ع��ادی )غیر 
طبقه بن��دی( هیات وزیران، کمیس��یون های موضوع 
اصل )۱۳۸( قانون اساس��ی، مقررات مصوب شورای 

انقلاب جمهوری اس��لامی ای��ران و نمایندگان ویژه 
رییس جمهوری موضوع اصل )۱۲۷( قانون اساس��ی، 
مص��رّح در موض��وع »صنایع کوچک و ش��هرک ها و 
نواح��ی صنعتی« تا خرداد س��ال ۱۴۰۰ اس��ت و هر 
مصوبه مربوط به موضوع و حدود شمول این تصویب 
نامه که در پیوس��ت ها درج نش��ده، تا هنگام تعیین 
تکلیف توسط هیات وزیران )که با فوریت خواهد بود( 

غیرقابل استناد است.
هی��ات وزی��ران همچنین با پیش��نهاد وزارت راه و 

شهرسازی مبنی بر آیین نامه بین المللی سیستم های 
ایمن��ی حری��ق )۲۰۱۵( )۱۳۹۴( موافقت کرد تا در 
قالب لایحه، به مجلس شورای اسلامی برای تصویب 
نهایی ارسال ش��ود. آیین نامه بین المللی دستگاه های 
ایمنی حریق )آیین نامه F.S.S( در هفتاد و س��ومین 
نشس��ت کارگروه ایمن��ی دریان��وردی )M.S.C( در 
دسامبر س��ال ۲۰۰۰ )آذر ۱۳۷۹( به تصویب رسید 
ت��ا اس��تانداردهای بین المللی مربوط به دس��تگاه ها 
و تجهی��زات ایمن��ی حری��ق مذک��ور در فصل ۲۰۲ 
کنوانس��یون بین المللی ایمنی جان اشخاص در دریا 
)س��ولاس( ۱۹۷۴ )۱۳۵۳( و اصلاح��ات آن را ارائه 

کند.
هیات وزیران به پیش��نهاد وزارت میراث فرهنگی، 
گردش��گری و صنایع دس��تی، با الح��اق یک تبصره 
به م��اده )۵( آیین نامه اجرایی بن��د )ل( ماده )۲۸( 
قان��ون الحاق برخی مواد به قانون تنظیم بخش��ی از 
مقررات مالی دولت )۲( موضوع بررسی و تأیید توجیه 
فنی، اقتصادی و مالی طرح ها و اعتبارسنجی متقاضی 
دریافت تسهیلات توس��ط بانک های عامل یا صندوق 
های حمایتی پرداخت کننده تسهیلات، موافقت کرد. 
به موجب تبصره الحاقی یاد شده، در مواردی که اعطای 
تسهیلات توسط بانک دیگر از منابع داخلی داده شده یا 
می شود، تایید فنی و اقتصادی از سوی پرداخت کننده 
تس��هیلات و پرداخت یارانه توسط بانک عامل از محل 
اعتبارات آیین نامه براساس گزارش پیشرفت طرح است 

که بانک پرداخت کننده تسهیلات ارائه می کند

نماین�ده مردم خ�رم آباد و چگن�ی گفت: در 
چشم انداز ۱۴۰۴ ایران از نظر اقتصادی، علمی و 
فناوری باید در جایگاه اول منطقه قراربگیرد آیا 
برای رسیدن به این چشم انداز ارزیابی و برنامه 

ریزی لازم انجام شده است.
ب��ه گ��زارش خبرن��گار پارلمان��ی ایرن��ا، »مرتضی 
محمودوند« در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی و 
در نطق میان دستور خود گفت: در چشم انداز ۱۴۰۴ 
ایران از نظر اقتصادی، علمی و فناوری باید در جایگاه 
اول منطقه قرار گرفته و الهام بخش در جهان اسلام و 
دارای تعامل سازنده و موثر در روابط بین الملل باشد.  
آیا برای رس��یدن به این چش��م انداز ارزیابی و برنامه 

ریزی لازم انجام شده است؟
نماینده مردم خرم آباد و چگنی در مجلس با اش��اره 
به ش��یوع کرونا در کشور گفت: ناکارآمدی مدیران به 
ظاهر مدیر س��بب ش��د مرزهای ب��ی تدبیری و یأس  
جابجا شود که یکی از بی تدبیری  ها عدم حضور مقام 
اول اجرایی کش��ور در میدان و می��ان مردم بود و در 

شرایط بحرانی این فرصت طلایی از دست رفت.
وی با اش��اره به اخبار منتش��ر ش��ده درب��اره پایان 
نارسایی های توزیع برق در کشور گفت: لرستان حتی 
با نداش��تن صنایع مهم، همچنان مظلومانه با معضل 
قطع مکرر برق دست و پنجه نرم می کند که این مهم 
در ش��أن مدیریت س��تادی وزارت نیرو نبوده و حتما 

رفع سریع این مشکل باید در دستور کار قرار گیرد.
وی با بیان اینکه  آموزه های دینی و  قانون اساسی 

هرگونه بی عدالتی در تقس��یم آب های بالادستی را 
نهی می کند، عنوان کرد:  در س��فر رییس جمهوری 
به لرس��تان، قول پیگیری و استقرار عدالت داده شد و 
مردم لرستان منتظر احقاق حقوق حقه خود و جبران 
بی عدالتی آشکار هستند. یکی از راه های رسیدن به 
این مهم، اس��تفاده از مدیران ارشد ستادی و استانی 
بوده که دلبستگی قومی و محلی به این منطقه باران 

خیز آبی را نداشته باشند.
 عضو مجمع نمایندگان اس��تان لرس��تان ادامه داد:  
بیش از ۳۰ درصد مدارس لرستان در ناایمنی کامل به 
سر می برند که در این خصوص اقدام عاجل مسوولان 
عالی کشور را خواس��تاریم و کوتاهی در آن خسارات 
جبران ناپذی��ری را در پی خواهد داش��ت. همچنین 
دختران دانش آموز مظلوم کردس��تان و سیس��تان و 
بلوچس��تان در آتش بی تدبیری سوختند و متأسفانه 
هیچ پاسخگویی وجود نداشت و هیچ صاحب منصبی 

مؤاخذه نشد.

س�خنگوی سپاه پاس�داران انقلاب اسلامی با 
بیان اینکه کسی نباید داشته ها و توانمندی های 
کش�ور را در مقابل�ه ب�ا کرونا زیر س�وال ببرد، 
گفت: برخی  تلاش می کنند در خصوص واکسن 
شایعاتی را در فضای مجازی مطرح کنند که این 

همان خط رسانه ای دشمن است.
به گزارش ایرنا از س��پاه نیوز؛ س��ردار سرتیپ دوم 
پاسدار رمضان شریف در رزمایش مقابله با کرونا که از 
سوی بسیجیان سازمان بسیج ادارات و وزارتخانه های 
س��پاه تهران بزرگ برگزار ش��د، اظهار داشت: حضور 
میدانی ملت ما در میدان وسیع مقابله با ویروس کرونا 
تداعی کننده پش��تیبانی مردم از رزمندگان در دوران 
دفاع مقدس اس��ت. وی با بیان اینکه بس��یجیان در 
م��دت فراگیری بیماری کرون��ا امتحان خوبی را پس 
دادند، گفت: همه می دانند مس��ئولیت اصلی مقابله با 
این بیماری بر عهده دولت است، اما با وجود این، طی 
مدت فراگیری کرونا در کشورمان، بسیجیان همچون 

گذشته برای مقابله با کرونا در میدان حضور یافتند.
س��ردار ش��ریف گفت: نیروی زمینی سپاه در تمام 
نق��اط جغرافیایی کش��ور که وزارت بهداش��ت اعلام 
کرده، بیمارس��تان های س��یار خود را ک��ه از امکانات 
خوبی هم برخوردار هستند، راه اندازی کرده است که 
از آن جمله می توان به راه اندازی این بیمارستان ها در 

برخی شهرهای سیستان و بلوچستان اشاره کرد.
سخنگوی سپاه افزود: علاوه بر این، میلیون ها بسته 
معیشتی هم تاکنون از سوی بسیجیان میان نیازمندان 
توزیع شده و همچنان این تلاش ها ادامه دارد. مسئول 
روابط عمومی کل سپاه  با اشاره به جریان رسانه ای که 
توانمندی های کشورمان در خصوص تولید واکسن را 
زیر س��وال می برند، افزود: علی رغم همه تحریم هایی 
که متوجه کش��ور است،  متخصصان و دانشمندان ما 
موفق به تولید واکس��ن هایی ب��رای مقابله با بیماری 
کرونا ش��ده اند و این در حالی اس��ت که رس��انه های 
دشمن تلاش می کنند تا هیچ موفقیتی در کشورمان 
نم��ود پیدا نکند و به این کلمه که "غافلگیر ش��دیم" 

بسیار علاقه مند هستند.
وی همچنین به تلاش های کش��ورمان برای بیرون 
راندن آمریکا از منطقه اشاره کرد و افزود: ما ۲۰ سال 
است که به دنبال بیرون راندن آمریکایی ها از منطقه 
هس��تیم، اما عده ای تلاش می کنند که این موضوع را 
نادیده بگیرند؛ به عبارت دیگر، در هر مقطعی که ملت 
ایران موفقیتی را کس��ب می کند، عده ای سعی در بی 

اهمیت جلوه دادن آن دارند.

نمایندهمردمخرمآبادوچگنی:

برای رسیدن ایران به جایگاه اول منطقه در سال ۱۴۰۴ ارزیابی شده است
سخنگویسپاه:

 خط رسانه ای دشمن در پی واکسن هراسی است

مجوز واردات تخم مرغ نطفه دار گوشتی صادر شد
با تصویب هیات وزیران

در سیزدهمین جلس�ه علنی شورای ششم 
ش�هر تبری�ز موضوع ارائ�ه گزارش و بررس�ی 
وضعیت س�ازمان قطار ش�هری و شرکت بهره 
ب�رداری قطار ش�هری تبریز م�ورد کنکاش و 

واکاوی شورانشینان تبریز قرار گرفت.
در ابتدای این جلس��ه مدیر عامل س��ازمان قطار 
شهری تبریز در خصوص آخرین وضعیت پروژه قطار 
ش��هری گزارش��ی ارائه کرد که جزئیات این پروژه با 

واکنش برخی از اعضای شورا روبرو گردید.
عمده ایرادات برخی از اعضای ش��ورای شهر تبریز 
علاوه بر مش��کلات و عقب ماندگی های پروژه مترو، 
در خصوص نحوه جلوس مولوی - مدیرعامل سازمان 
قطار شهری تبریز - در ساختمان بلوار ۲۹ بهمن بود 

که مورد تاکید اعضای پارلمان شهری قرار گرفت!
او هم توضیح داد که قبول مسئولیت این سِمت را از 
زمان مجید خدابخش استاندار سابق و معاون عمرانی 
وقت به ی��ادگار دارد و تاکید کرد ک��ه در پل صراط 

همدیگر را می بینیم!
  اعضای شورای شهر تبریز حمایت از اتمام  

پروژه مترو را وظیفه خود می دانند!
عضو دوره چهارم شورای شهر تبریز گفت: گزارش 
مال��ی خ��ط یک و دو فص��ل به فص��ل و مدیریت با 
مدیریت و سال به سال و  کل هزینه کرد و مقدار نیاز 

برای اتمام خط یک باید مشخص شود.
علیرضا نوای باغبان افزود: اعضای شورا پشتیبانی از 
اتم��ام  پروژه مترو را وظیفه خود می دانند اما باید در 

خصوص هزینه کردها گزارش ارائه شود.
وی ادامه داد: لازم  اس��ت آخرین گزارش از اجرای 
خط ۳ و خط ۴ مشخص شده و تدابیر اندیشیده شده 
نیز مش��خص گردد زیرا اگر این آمار و ارقام مشخص 
ش��ود تصمیمی گیری مناس��ب تری می توان اتخاذ 

نمود.
باغبان اظهار کرد: اگر تبریز، مشهد، اصفهان و شیراز 
را در اج��رای مترو مقایس��ه کنیم بهتر خواهد بود تا 
پیشرقت مترو را بدانیم و مشخص شود مقدار آورده 

دولت در هر کدام از شهر ها چه مقدار است!
عضو شورای شهر تبریز ادامه داد: تعداد واگن فعال 
و غیرفعال و مورد نیاز برای خط یک به همراه میزان 
جابجایی مسافر در هر روز نیز باید در مترو مشخص 
ش��ود زیرا مترو از سال های گذشته بزرگترین پروژه 

عمرانی تبریز بوده و در آینده نیز خواهد بود.
باغب��ان افزود: مقرر بود خط یک در مدت معین با 
بودجه ۳ هزار میلیارد تومانی به اتمام می رسید اما در 
زمان مقرر افتتاح نشده و شاید چندین برابر و بیشتر 

در این خط هزینه شده است.
  مترو باید در س�ال ۹۸ افتتاح می ش�د اما 

هنوز ۴۸۰ میلیارد تومان نیاز است!
رئیس شورای شهر تبریز هم گفت: بودجه خط اول 
مترو به صورت کامل محقق شده و باید در سال ۹۸ 
افتتاح می ش��د اما هنوز بیش از ۴۸۰ میلیارد تومان 

برای اتمام و افتتاح آن بودجه نیاز است.
حجت الاسلام رس��ول برگی افزود: پروژه مترو در 
زی��ر زمین و روی زمی��ن فعالی��ت دارد و در بازدید 
اخیر از میدان دکتر بهش��تی، بنده گفته بودم اینجا 
قطب گردشگری است چرا که این خیابان در امتداد 
جاده ابریش��م  قرار داش��ته و با برخی فرهنگ سازی 
ها و اقدامات می توان از پتانس��یل های گردشگری و 

فرهنگی این میدان استفاده کرد.
رئیس دوره پنجم ش��ورای ش��هر تبریز هم گفت: 
برخی مس��ائل در ارتباط با ایمنی و مس��ائل امنیتی 
مترو بعد از س��انحه اخیر مطرح شد که مقرر گردید 
در اولویت کاری باشد که لازم است گزارش اقدامات 

داده شود.
ش��هرام دبیری افزود: در ارتباط با موضوع پولی که 
در بانک گذاشته شده و سود دریافت شده باید پرسید 
آیا در آن زمان می توانستیم خرید هایی داشته باشیم  

که پول در بانک باقی نماند یا خیر؟!
وی اظهار کرد: در مورد سیس��تم سیگنالینگ نیز 
باید توضیح داده شود در چه مرحله ای هستیم  و چرا 
سایر شهرها توانسته اند این سیستم را خریداری کنند 

و ما نمی توانیم!
  کارهای ارزشمند فنی را کارآگاهی و با دید 

پلیسی نگاه نخواهیم  کرد!
رئیس کمیسیون شهرسازی شورا نیز گفت: شاید 
نقدی در زمینه اوراق مشارکت وجود داشته باشد زیرا 
۴۲۰ میلی��ون دلار فاینانس خط دوم مترو بود که به 
دلیل تعلل ش��ورا شاید نتوانستند این مبلغ را جذب 

کنند!
فریدون بابایی اقدم افزود: باید توجه شود که تعلل 
شورا در جذب پول شاید بیشترین ضرر را به شهر زد 
و در اوایل شورای پنجم نیز با تعلل اعضا، این فاینانس 

به دلیل تحریم ها جذب نگردید!
وی اظهار کرد: ش��هردار وقت ب��ر چه مصوبه ای از 
اجرای خط سوم جلوگیری کرد و گفت "شورا موافق 
نیست" در حالی که فقط چند نفر مخالف این موضوع 

بودند و موافقین نیز نادیده گرفته شدند!
بابایی اقدم اضافه کرد: از اعضای ش��ورای شش��م 
می خواهم پروژه مترو موضوع ثابت جلس��ات شورا و 
همچنین کمیسیون عمران باشد زیرا اقدامات بسیار 
ارزشمندی در متروی تبریز انجام شده اما هیچکدام 

به مردم انتقال نیافته است! 
وی اف��زود: به همکاران مترو هم می گوییم همانند 

سابق پشتیبان کار های ارزشمندتان هستیم و کارهای 
ارزش��مند را کارآگاهی و با دید پلیسی نگاه نخواهیم  

کرد و همواره پشتیبان پروژه مترو خواهیم بود.
بابای��ی اقدم تاکی��د کرد: اقدامات خوب گذش��ته 
بای��د تداوم یابد و یکی از اولویت های ما باش��د لذا با 
توجه به اینکه اوراق جدیدی که گرفته شده منطقی 
نیست، پیشنهاد می کنم همه آن را یکجا به بدهی ها 
اختصاص دهیم و البته که باید هم بدهی ها پرداخت 

شود تا سایر خطوط نیز فعال گردند.
  فرصت س�وزی پ�روژه مترو ب�ه خاطر بی 

تدبیری سازمان قطار شهری بوده است!
روح الله دهقان ن��ژاد هم گف��ت: تحقیق و تفحص 
به معنای مُچ گیری نیس��ت بلکه هدف، دستیابی به 
آخرین اخبار در حوزه مترو پس از ۱۹ سال از اجرای 

آن در تبریز است.
وی افزود: اما ظاهراً در جلسه مدیران قطار شهری، 
بنده را غیرفنی و بی سواد خوانده اند در حالی که ما 
با نظر کارشناسی و پرسش و پاسخ پیش می رویم و 
اگر گزارشی ارائه کرده ام از نظرات ۶۰ صفحه ای بوده 

که خودشان ارائه کرده  بودند!
رئیس کمیسیون ارزیابی تحقیق و نظارت شورای 
پنجم اضافه کرد: مدیرعامل قطار شهری مدعی شدند 
مجوز شورا برای گذاشتن پول به بانک وجود داشته اما 

ما چیزی ندیده ایم که باید مدارک آن ارائه شود.
دهق��ان نژاد تاکید ک��رد: آن زمانی که این پول در 
بانک گذاشته ش��د اگر تجهیزات مربوطه با دلار ۱۱ 
هزار تومانی خریداری می ش��د امروز بس��یار جلوتر 
بودیم! وی با اشاره به اینکه طبق اعلام خود سازمان 
مترو یک هزار و ۴۵۸ میلیارد تومان پول برای اتمام 
قطار شهری پول لازم است گفت: اما سوال اینجاست 
که چرا برخلاف پیش بینی ها باز هم این مقدار بودجه 

نیاز است!؟
عضو جوان ش��ورای ش��هر تبریز گفت: دو دستگاه 
تی.بی.ام با هزینه ۸۰۰ میلیارد تومانی بدون استفاده 
باقی مانده اند، لذا اینکه گفته می شود فرصت سوزی 
ش��ده است نه به دلیل مجوز شورا، بلکه به خاطر بی 

تدبیری سازمان قطار شهری بوده است!
دهقان ن��ژاد ب��ا پخش فیلم ورود س��یل به یکی از 

ایس��تگاه  های متروی تبریز هم تاکید کرد: به گفته 
عزیزان قطار شهری من کارشناس نیستم اما چرا باید 

این حجم از آب به ایستگاه مترو وارد شود!؟
  شرکت بهره  برداری متروی تبریز به حیاط 

خلوت برخی از آقایان تبدیل شده است!
روح الله رش��یدی ه��م در این باره گفت: مش��ابه 
دوگانگی در قطار شهری در سایر حوزه های شهرداری 
نیز دیده می ش��ود که دلیل آن می تواند عدم اجرای 
مصوبه وزارت کش��ور مبنی بر س��ازمان حمل ونقل 
ریلی باشد. وی ادامه داد: کارهای ساده ای که میان دو 
مجموعه میانی شهرداری تقسیم می شود به درستی 
اجرا نمی شود که برای رفع این مشکلات باید به سمت 
اجرایی کردن و مشخص کردن مسئولیت ها حرکت 
کرد. رش��یدی اف��زود: ورود نیروها به ش��رکت بهره 
برداری قطار ش��هری بدون برگزاری آزمون، صحیح 

نیست و پیگیری این موضوع وقت شورا را می گیرد.
برگی اضافه کرد: احس��اس می شود شرکت بهره  
ب��رداری متروی تبریز حیاط خل��وت برخی از آقایان 
شده تا برخی افراد، نفرات خود را به شرکت بهره بردار 

قطار شهری وارد نمایند!
رئیس ش��ورای شهر تبریز تاکید کرد: شورا به این 
موضوع وارد شده و هیچ کس نمی تواند بگوید چرا به 
این زمینه وارد شده ایم زیرا به نوعی وظیفه ذاتی داریم 

که باید به آنها رسیدگی کنیم.
علیرضا نوای باغبان هم اظهار داشت: ظرفیت نهایی 
خط یک مترو که امروزه حداکثر ۱۳ هزار مسافر جابه 
جا می کند باید مش��خص ش��ود که در صورت بهره 
ب��رداری نهایی چه مقدار خواه��د بود به علاوه اینکه 
مبلغ کامل مورد نی��از برای اتمام خط یک نیز هنوز 

مشخص نگردیده است!
سیدکاظم زعفرانچیلر هم گفت: دستگاه حفار که 
در خط دوم مترو در س��مت غربی حضور دارد از مهر 
ماه ۹۸ تا اردیبهشت ۱۴۰۰ چه مقدار حفاری کرده و 
دستگاه شرقی از ایستگاه ۱۶ چه مقدار حفاری کرده  و 

توان حفاری این دو دستگاه چه مقدار است؟
وی اف��زود: آیا حضور آقای مولوی به عنوان رئیس 
س��تاد یکی از کاندیداهای ریاس��ت جمهوری و بعداً 
در ستاد یکی دیگر از نمایندگان مجلس در انتصاب 

ایشان در مترو دخیل بوده است یا خیر؟
عضو شورای شهر تبریز اضافه کرد: آقای مولوی یک 
بازنشسته ، جانباز ۷۰ درصد و از افتخارات ما هستند 
اما از آنجایی که در شرکت های مختلف حضور دارند 
و در شرکت های گوناگون عضو هیئت مدیره هستند 
س��وال این اس��ت آیا این مورد در راندمان کاری آنها 

تاثیر دارد یا خیر؟
زعفرانچیلر اضافه کرد: موضوعی گاهاً مطرح می شود 

که از شرکت هایی که آقای مولوی در آنها حضور دارند 
خریدهایی شده که آیا در این جا تعارض منافع وجود 

دارد یا خیر؟!
  جانب�از ۷۰ درصدی ک�ه می تواند در خانه 

استراحت کند در شهر خدمت می کند!
رسول برگی نیز در لا به لای این مباحث گفت: در 
مورد سردار مولوی همواره اختلاف دیدگاه داشتیم اما 
چهره ای که می خواهم از سردار به یاد داشته باشم این 
است که ایشان همواره مانوس با شهید باکری بودند و 

در  کنار ایشان حضور داشته اند.
وی اضافه کرد: برخی اختلافات از گذشته با سردار 
مولوی داشتیم اما این به این دلیل نیست که برخی 
اتهامات زده ش��ود زیرا از س��ال ۸۸ با سردار مولوی 
اختلاف سلیقه داش��تیم اما عقیده ما یکی است که 

همان راه انقلاب می باشد.
شهرام دبیری هم گفت: انتخاب مدیرعامل سازمان 
به عهده شورای س��ازمان است که اعضای آن شامل 
استاندار، شهردار، رئیس شورا، معاون استاندار و سایر 
افراد است و در این انتصاب، آقای مولوی دخالتی در 

انتصاب خود نداشته است!
حکیمه غفوری هم با اشاره به اینکه نیازی به دفاع 
از آقای مولوی نیس��ت گفت: ف��ردی که ۷۰ درصد 
جانبازی دارد و می تواند در خانه استراحت کند، آمده 
و در شهر خدمت می کند و خودش انتخاب نکرده و 
مراجع ذیصلاح ایشان را انتخاب کرده اند و آنهایی که 
در وزارت حضور دارند گقته اند جانبازان تا ۴۰ س��ال 

می توانند خدمت کنند!
شایان ذکر اس��ت مدیرعامل سازمان قطار شهری 
تبریز گفت: با اصرار خدابخش ]اس��تاندار س��ابق[ و 
پورمهدی ]معاون عمرانی اس��تاندار وقت[ مسئولیت 

سازمان قطارشهری تبریز را پذیرفتم!
مولوی درباره تردید برخی از اعضای شورای ششم 
شهر تبریز در خصوص حواشی نحوه قبول این سِمَت 
ه��م تنها ب��ه این نکته تاکید کرد ک��ه در پل صراط 

همدیگر را می بینیم!

سرویس مترو در عمارت!

»عصرآزادی« از اهم مباحث سیزدهمین جلسه علنی 
شورای ششم تبریز گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

روح الله دهقان نژاد: 
مدیران قطار شهری 
تبریز می گویند من 
کارشناس نیستم اما 
چرا باید حجم زیادی 
از آب سیلاب وارد 

ایستگاه مترو می شد!؟


